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Skolebestyrelsesmøde Skoledistrikt Syd 
Tirsdag d. 26.04.16 

Kl. 19 - 21 
Mødested: Torslev Skoleafdeling 

 
 

 

DAGSORDEN 
 

 
1. Deltagere 

 
- Louise Jæger Jeppesen  
- Lone Haugaard 
- Preben Hahn Sørensen  
- Henrik Hanghøj  
- Dan Christiansen 
- Maibritt Ombo 
- Charlotte Kramme 
- Thomas Kaptain  
- Mette Hejslet 
- Christoffer  
- Simon Pedersen 
- Ulla Winther 
- Rene Dehn (ordstyrer) 
- Michael Koch Sørensen 
- Henrik Bruun Nielsen  
- Erik Krag Pedersen (referent) 
- Anette Nedermark 

 

 
Kommende mødedatoer 

 
 30/5, 21/6, 29/8, 29/9, 26/10, 22/11, 12/12 

 

 
1. Som tidligere aftalt deltager konsu-

lent Lise Jørgensen vedr. skolebe-
styrelsens arbejde og beføjelser.  

 
 

(60 min) 
 

 
 
 
Gennemgang af mål, love og rammer 
 

 
2. Høring vedr. omlægning af tilbud i 

Frederikshavn Kommune 
 

Bilag vedhæftet 
 
(30 min) 
 
 
 

 
Formand og skoleleder udarbejder høringssvar 
med udgangspunkt i bestyrelsens drøftelse. 
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3. Status på økonomi – bilag vedhæftet 

 
(10 min) 
 

Afklaring af Torslev Skoleafdelings mådeholdne 
forbrug ind til dato. 
Skolen endnu ikke trukket for udgifter til grunde 
og bygninger.   

 
4. Orientering 

 
a. Tilbagemelding fra dialogmøde v. 

Lone og Louise 
b. Status på skoleårets planlægning 

 
 
(15 min) 

 

a)  
Emne på dialogmødet: Tolærerordning.  
Debatten handlede mest om:  
Fordele og ulemper. Pædagogiske og faglige ar-
gumenter. Skolebussernes betydning for skoleda-
gens længde. Lange skoledages betydning for 
elevernes trivsel og læring. 
God givende dialog på mødet. 
b) 
Planlægning sat lidt på stand by pga udsat politisk 
afgørelse vedr. fordeling af øgede midler til skole-
området.  
Personalenormeringen falder pga. faldende bør-
netal. Vi skal dog ikke afskedige personale pga. 
naturlig afgang. 
 

 

 
5. Evt. 

 
(5 min) 
 

Tilbud til ordblinde drøftes på kommende møde. 
Hvordan udmøntes de ekstra 5 mio. på ekstra 
forberedelsestid ? 
Problematik vedr. 5. kl fordeling på kommende 
klasser i forhold til konfirmationsdato.  
Uddannelsesstrategi drøftes på næste møde. 

 

 


